Verkleinwoorden:
Van zelfstandige naamwoorden kun je meervouden maken, maar ook verkleinwoorden.
Dit doe je door –je, -tje, -pje achter het zelfstandig naamwoord te zetten. 
Voorbeelden: 
Tasje
Boompje
Kappertje
Telefoontje
Bodempje
Je plakt dus de verkleinuitgang direct vast aan het zelfstandig naamwoord.
Let op!
Soms kun je de uitgang niet meteen aan het zelfstandig naamwoord plakken. Je moet dan wat letters toevoegen. Dit moet bij woorden die eindigen op een m of n.
Voorbeelden:
Stationnetje  het is niet stationtje
Lammetje  het is niet lamtje
Let op!
Er zijn woorden waarvan het zelfstandig naamwoord eindigt op één klinker (a, e, é, o of u). Deze klinker moet je verdubbelen als je het verkleinwoord opschrijft.
Voorbeelden:
Chocolaatje
Cafeetje  let op: het accent op de –e valt weg!
Radiootje
Menuutje
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Eindigt het zelfstandig naamwoord op een –i, dan schrijven we het verkleinwoord met –ie. 
Eindigt het zelfstandig naamwoord op een –y, dan schrijven we het verkleinwoord met een apostrof (‘). Dit doen we alleen als er een medeklinker vóór de –y staat.
Voorbeelden:
Taxietje
Skietje
Pony’tje


